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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over de
voorleesochtend in Woerden in het
kader van het Nationale
Voorleesontbijt. (Ingezonden
27 januari 2009)

1
Is het jasje dat u afgelopen week
droeg tijdens de voorleesochtend bij
de Wilhelminaschool in Woerden ter
gelegenheid van het Nationale
Voorleesontbijt afgezet met een
bontkraag van dierlijke oorsprong?
Zo ja, van welk dier is het bont
afkomstig, waar is het geproduceerd,
onder welke omstandigheden en kunt
u garanderen dat dit geen illegaal
geïmporteerd honden- of kattenbont
is? Zo nee, kunt u aangeven hoe u dit
zeker denkt te weten, aangezien er
geen etiketteringsplicht bestaat voor
bontproducten?

Antwoord

Antwoord van minister Verburg
(Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit) (ontvangen
24 februari 2009)

1
De kraag van mijn jasje, dat ik op
21 januari heb gedragen, is
vervaardigd van synthetische
materialen. Mijn beleid voor
etikettering voor dierenwelzijn is
aangegeven in het werkprogramma
bij de Nota Dierenwelzijn.
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